
Protokół Nr XXXIX/2022 

z obrad XXXIX sesji Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 25.04.2022 r. w Sali sesyjnej Urzędu 

Gminy w Kołaczkowie 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska o godz. 15:00 otworzyła 

trzydziestą dziewiątą sesję Rady Gminy Kołaczkowo. Powitała radnych i zaproszonych gości 

– listy obecności w załączeniu nr 1 i 2. 

Ad.2. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska 

stwierdziła, że na stan 15 radnych, obecnych na sesji jest 13 radnych i Rada jest władna 

do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecny radny Wojciech Majchrzak i radny Piotr 

Górecki. 

Ad.3. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie 

2. Stwierdzenie kworum 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII i XXXVIII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

i realizacji uchwał podjętych  na poprzedniej sesji. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy na temat złożonych odpowiedzi 

na interpelacje.  

9. Wyrażenie zgody na nabycie przez Gminę Kołaczkowo nieruchomości gruntowych 

położonych w obrębie Kołaczkowo dz. nr 249/6, 249/7, 25/20 i 250/21. 

10. Określenie  zasad udzielania dotacji celowych spółkom wodnym ze środków budżetu 

Gminy Kołaczkowo, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji oraz sposobu  

ich rozliczania. 

11. Sprawozdanie Wójta Gminy Kołaczkowo ze współpracy z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2021. 

12. Wyłonienie laureata nagrody im. Wł. St. Reymonta. 

13. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 rok.  

14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Odpowiedzi na zapytania. 

16. Zamknięcie sesji.  

 

 



Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Magdalena Cieślak, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, 

Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał 

Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Piotr Górecki, Wojciech Majchrzak 

Ad. 4.  

Do protokołu z obrad XXXVII i XXXVIII sesji nie zgłoszono uwag i zostały przyjęte. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Magdalena Cieślak, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, 

Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał 

Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Piotr Górecki, Wojciech Majchrzak 

Ad 5.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła sprawozdanie z działań podejmowanych 

w  okresie międzysesyjnym. 

Ad. 6 

Wójt Teresa Waszak przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  w  okresie międzysesyjnym 

oraz informację z realizacji uchwał podjętych na ostatniej sesji. Informacje pisemne 

w załączeniu nr 3 i 4. 

Wójt Teresa Waszak odczytała pismo w sprawie pilnej potrzeby pozyskania autobusów 

do przewożenia uchodźców z okolic Kijowa w Ukrainie. Zwróciła się do Rady z zapytaniem 

o  wyrażenie zgody na przekazanie autobusu gminnego, który był wykorzystywany 

do przewozu dzieci. Autobus ten jest sprawny, posiada aktualne badania techniczne. Pojazd ten 

był ogłoszony do sprzedaży, natomiast niska cena zniechęciła do zawarcia umowy. 

Radna Małgorzata Jakubowska zapytała jaka była wartość tego autobusu. 

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że proponowana cena wynosiła około 20.000 zł. 

Radny Michał Stefański zapytał na jakim etapie jest zakup busa gminnego. 

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że informowała Radę o odstąpienia od tego pomysłu, 

ponieważ będzie możliwość złożenia wniosku do PFRON o dofinansowanie zakupu busa. 

W ramach środków pozyskanych na przeciwdziałanie COVID-19 zaproponowała zakup 

elektronicznych odczytów liczników wodociągowych. 

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska zapytała czy gmina sobie poradzi bez tego 

autobusu. Jeżeli nie jest używany to uważa, że powinien zostać przekazany na szczytny cel.  



Radna Małgorzata Jakubowska zapytała jakie są warunki przekazania tego autobusu. 

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że po wyrażeniu zgody przez Radę będą prowadzone 

rozmowy i zapoznamy się ze szczegółami dotyczącymi tego zagadnienia. 

Skarbnik Danuta Olejniczak stwierdziła, że należałoby podjąć uchwałę o przekazaniu mienia. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska zarządziła głosowanie w sprawie wyrażenia zgody 

na przekazanie autobusu gminnego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Ad.7 

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że  interpelacje nie wpłynęły do Rady 

Gminy. 

Ad. 8  

Do Rady Gminy nie wpłynęły również odpowiedzi na interpelacje 

Ad. 9  

Anna Cichowska odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez 

Gminę Kołaczkowo nieruchomości gruntowych położonych w obrębie Kołaczkowo dz. nr 

249/6, 249/7, 250/20 i 250/21. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXXIX/284/2022 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kołaczkowo 

nieruchomości gruntowych położonych w obrębie Kołaczkowo dz. nr 249/6, 249/7, 250/20 

i 250/21. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Magdalena Cieślak, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, 

Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał 

Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Piotr Górecki, Wojciech Majchrzak 

Ad.10  

Kamila Majorek odczytała projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych 

spółkom wodnym ze środków budżetu Gminy Kołaczkowo, trybu postępowania w sprawie 

udzielania dotacji oraz sposobu  ich rozliczania. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXXIX/285/2022 w sprawie zasad udzielania dotacji celowych spółkom wodnym 



ze środków budżetu Gminy Kołaczkowo, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji oraz 

sposobu  ich rozliczania. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Magdalena Cieślak, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, 

Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał 

Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Piotr Górecki, Wojciech Majchrzak 

Ad.11  

Wójt Teresa Waszak przedstawiła sprawozdanie ze współpracy z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2021. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 12.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska  poinformowała, że do Rady Gminy wpłynęły dwa wnioski 

o przyznanie nagrody im. Wł. St. Reymonta. Kandydatami zgłoszonymi do nagrody zostali Pan 

Bronisław Bartkowiak i Pani Małgorzata Jakubowska. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska  odczytała treść obu wniosków. 

Rada przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Wyłonienia laureata nagrody im. Wł. St. Reymonta w osobie Pana 

Bronisława Bartkowiaka.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Magdalena Cieślak, Danuta Grabowska, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Jerzy Siemiątkowski, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy 

Woś, Ewa Zgolińska 

BRAK GŁOSU (5) Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam 

Kruszyński, Robert Ptaszyński 

NIEOBECNI (2) Piotr Górecki, Wojciech Majchrzak 

Głosowano w sprawie: Wyłonienia laureata nagrody im. Wł. St. Reymonta w osobie Pani 

Małgorzaty Jakubowskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) Zofia Kominek, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Magdalena Cieślak, Krystian Konieczny, Wiesław Urbaniak 



BRAK GŁOSU (7) Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Jerzy Siemiątkowski, Michał 

Stefański, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Piotr Górecki, Wojciech Majchrzak 

 

Z powodu tego, iż niektórzy Radni oddali dwukrotnie głos głosowanie uznano za nieważne. 

Radca prawny Rafał Masłowski stwierdził, że w takiej sytuacji Radni mogą przystąpić 

ponownie do głosowania. 

 

Przewodnicząca Danuta Grabowska ogłosiła 10 minut przerwy w obradach. 

Rada przystąpiła ponownie do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Wyłonienia laureata nagrody im. Wł. St. Reymonta w osobie Pana 

Bronisława Bartkowiaka.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Magdalena Cieślak, Danuta Grabowska, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Jerzy Siemiątkowski, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy 

Woś, Ewa Zgolińska 

BRAK GŁOSU (5) Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam 

Kruszyński, Robert Ptaszyński 

NIEOBECNI (2) Piotr Górecki, Wojciech Majchrzak 

Głosowano w sprawie: Wyłonienia laureata nagrody im. Wł. St. Reymonta w osobie Pani 

Małgorzaty Jakubowskiej..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 9, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński 

BRAK GŁOSU (9) Magdalena Cieślak, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Jerzy 

Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, 

Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Piotr Górecki, Wojciech Majchrzak 

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska uzasadniła oddanie głosu wstrzymującego się, 

ponieważ uważa, że obie kandydatury zna bardzo dobrze i obie zasługują na to, aby tą nagrodę 

otrzymać. 

Radny Jerzy Woś poparł wypowiedź radnej Stramczewskiej. Uważa, że decyzja o wyborze 

laureata jest trudna i zaproponował uhonorować obie kandydatury.  

Radny Michał Stefański powiedział, że już niejednokrotnie Rada znalazła się w takiej sytuacji 

i przed trudnym wyborem, ale nagroda może być tylko jedna. 



Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała treść regulaminu nagrody im. Władysława 

Stanisława Reymonta. Z jego treści wynika, że laureatem nagrody może być tylko jedna osoba. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska ogłosiła 10 minut przerwy w obradach. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że w wyniku równej ilości głosów ZA dla 

obu kandydatów, Rada nie podejmie rozstrzygnięcia w wyborze laureata nagrody. Głosowanie 

zostanie powtórzone na kolejnej sesji. 

Radna Małgorzata Jakubowska powiedziała, że sama nominacja jest dla niej ogromnym 

wyróżnieniem. Jest z siebie dumna za to co robi i będzie robiła to dalej.  

Ad. 13.   

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 rok. Dodatkowo zawnioskowała o przesunięcie 

pomiędzy paragrafami środków na opłatę ubezpieczenia AC samochodu strażackiego do OSP 

w Borzykowie.  

Skarbnik odczytała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy 

Kołaczkowo na 2022 rok. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXXIX/286/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 

rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Magdalena Cieślak, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia Kominek, 

Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał 

Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Piotr Górecki, Wojciech Majchrzak 

Ad. 14. 

Radny Jerzy Woś zawnioskował o złożenie pisma do energetyki w sprawie podcięcia konarów 

drzew wrastających w linie energetyczne przy posesji nr 17 i 40 w Krzywej Górze. Zgłosił 

do uzupełnienia wyrwy w drodze powiatowej w Krzywej Górze. 

Radny Michał Stefański zwrócił się do dziennikarza o sprostowanie artykułu, który ukazał się 

w Wiadomościach Wrzesińskich, ponieważ użyte w nim wyrażenie nie zostało wypowiedziane 

przez Radnego. 

Radny Jerzy Siemiątkowski zgłosił do uzupełnienia dziury w nawierzchni drogi powiatowej 

w kierunku Zielińca. 



Sołtys Wioleta Dzienniak wnioskuje o przesłanie pisma do nadleśnictwa o przycięcie gałęzi 

w kierunku posesji nr 9 w m. Spławie. Opuszczające się konary utrudniają przejazd rolnikom 

z maszynami rolniczymi. 

Ad. 15.  

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że zgłoszone wnioski zostaną przekazane 

do odpowiednich instytucji.  

Ad. 16.  

Wobec wyczerpania porządku obrad  Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta 

Grabowska o godz. 17.00  zamknęła XXXIX Sesję Rady Gminy Kołaczkowo. 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Rady 

Monika Nowak          Danuta Grabowska 

 

 

 

 

 


